
Referat fra FAU-møte 16. mars 2023 

 

Møteleder: FAU-leder Helene Husum Heggenes 

Tilstede: Renate Macpherson 

 FAU Tilstede VARA Tilstede 

1A Øystein H. Brekke  John Andreas Omdal  

1B Ingvill Rosenlund x Anja Bø Nøttveit  

2A Per Arne Aga  Simen Toska  

2B Marianne Engum x Anne Fick Bru  

2C Fredrik Mjøs x Elisabeth Fonnes  

3A Johanna Johannsson x   

3B Helene Heggenes (Leder) x Lene Bay Trøen  

3C Line Quamme x Anders Tvedt   

4A Christine Berland x Anine Mikkelsen  

4B Mariann Solberg Barry x Solfrid Olsnes  

4C Kristina Nordal Johansen x Heidi Svedal Sellevold  

5A Erik Dahl Paulsen  Therese Christine Hjortland  

5B Sigrid F. Valand x Trond Vegard Johannessen  

6A Jorunn Tjoflaat x Marianne Natland  

6B Eirik Romslo Kleppe x Hilde Vikebø  

7A Hanne Joensen-Bergsvik x Viviann Heggestad  

7B Therese Halhjem Buck x Silje Mæland  

7C Gjertrud Saunes x Solfrid Aa. Olsnes  

 

 

Informasjon fra rektor: 
 

Paviljong: 

- Viser bilder og planløsning 

- Legger opp til tre klasserom + arbeidsrom + grupperom 

- Alle trinn skal være samlet 

- Tredjerommet på Haukeredet – ekstrarom 

- At vi bruke de praktiske rommene som klasserom = håper på fremgang 

- Trolig klar til skolestart 2024 

- Plassering: Dagens basketballbane. Byggesak vil avgjøre 

- Samarbeid mellom EFU, skole (rektor + verneombud) og FAU 

- Ønsker at Haukeplass skal innlemmes i uteområdet – barnehager etc sender allerede eposter 

etc når de ønsker bruke plassen – så det bør ikke bli et problem.  

- Sløydsal blir tilbakeført når paviljong er på plass  

- Ønsker også forskerrom, og kunst og håndverk – kreative rom er viktig. 

 

Kvalitetsoppfølging: 

Haukedalen har valgt noen tiltak. Dette skal tas på i elevråd i morgen.  



Elevundersøkelse:  

• Motivasjon, medvirkning samt utvikling over tid.  

Foreldreundersøkelse: 

• 29. mars – kvalitetsoppfølgingsmøte – Eirik er FAU’s representant.  

• 2 spørsmål til diskusjon i FAU – hva fungerer? hva kan være bedre? 

 

Evaluering av foreldremøte: 

- Evaluering: Lærerne var litt «veggpryd» 

- Men bra å snakke samme med andre foreldre 

- Men trenger lærerne være med? 

- Foreldre ønsker den tiden med lærer – men da må vi kanskje legge opp møtet litt 

annerledes? 

- Rolleblanding 

- Kanskje foreldremøter med proffe eksterne? 

- Stor forskjell i behov fra småtrinn og mellomtrinn. Men lærerne burde kanskje fått lov å gå 

tidligere?  

- Informasjonsflyt – hvis dialogen er bedre gjennom året så hadde ikke behovet vært så stort 

- Informasjonsbrev fra lærerne 

- Førstetrinn: bli kjentsamtale + høstens foreldremøte 

- Kanskje bedre plan for gjennomføring 

 

Ny rektor: Er sendt tilbud. 

Siste arbeidsdag 21. april 

 

Neste møte: Vi sender dato.  

Paviljong + Evaluering av foresattemøte og plan for neste års møte. 

 

 

 

Referent: Marianne Engum 

 


